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Pan
Tom:rsz Kr6rvczyriski
Radnry Rady Miasta
Lubart6w

W odpowiedzi na pismo z dnia 18 czerwca 2019 roku infbrmujg, Ze z powodu braku
Srodk6w finansowych na dziet'r dzisirjszy nie s4 przewi<lywane prace zwiqzane z rozbudow4
i modernizacj4 monitoringu miejsk.ie6lo w Lubartowie.

Z vwagt na pow)/zsze, plan reorganizacji monitoringu miejskiego w chwili obecnej
r6wniez nie moze byi realizowany.

JednoczeSnie pragng nadmienic, Ze w momencie jakichkolwiek prac zwiqzanych
z ewentualnym rozwoj om, czy mo,Jernizacjq monitoringu w naszym mieScie, Pana propozycje
zostanq uwzglgdnione, o czym zo:;tal Pan poinforrnowany w piSrnie z dfia 13 lutego 2019 r.,
znak BZK. 5 520 .M. 02.110 1 9 .
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Lubart6w, dnia l3 lutego 2019 r.

Pani Tomasz Kr6wczyrfiski

Radny Miasta Lubart6w

W nawi4zaniu do Pana pismazdnia 3 lutego 2019 r. oraz Pariskiego wyst4pienia na

sesji Rady Miasta z dnia 31 stycznia 2019 r. w sprawie monitoringu miejskiego informuje, 2e

ze powodu braku Srodk6w finansowych w chwili obecnej Pariska propozycja nie mo2e zostac

nealizowana. JednoczeSnie chcialbym nadmienid, 2e w momencie jakichkolwiek prac

twi4zanych z monitoringiem miejskim Pana propozycje zostan4 wzigte pod uwagg oraz

bgdziemy d4zyli do szerokich konsultacji w sprawie ewentualnego rozwoju lub modernizacji

monitoringu w naszym mieScie z osobami oraz instytuciami, ktore bgd4 mialy propozycje co

do kierunku tych prac.


